
Referat KJS bestyrelsesmøde 
Bestyrelse: 

Flemming Kongsmark (FK), Bo Præst Nielsen (BPN), Johnny Noisen (JN), Vicky Ralkov (VR), 

Jens Kaaber (JK), Henrik Holst (HH) 

 

05-02-2025 kl. 19.00, klubhuset 

TID & VARIGHED DAGSORDEN UDKOMME 

  CHECK-IN (hvad er mine forventninger til mødet? ingen noter) 

  MØDEADMINISTRATION 
Tilstedeværende – Henrik, , Vicky, Bo, Flemming og Johnny 

➔ Dirigent: [Bo] | Sekretær: [Johnny]  
➔ Andre tilstedeværende: [Jens , supleant] 
➔ Gæster: [Ingen] 

Varighed – Nej 
➔ 2 timers varighed? 

Referat – er der noget fra sidste møde, der kræver vores opmærksomhed ? 
➔ Intet 

Information – er der bekendtgørelser? 
➔ Nej 

Næste møde – hvornår og hvor? 
➔ 2025-03-06 kl. 19:15-21.15, klubhuset 

  SAMTYKKE TIL DAGSORDEN 
(Sammensæt dagsordenen fra backlog)  

  1. DAGSORDEN PUNKT 
Økonomi 2024 og budget 2024 
Johnny gennemgik regnskabet. Regnskabet revideres 12/2. 
Kommentarer til budget bedes fremsættes inden næste bestyrelsesmøde 
 

2. DAGSORDEN PUNKT 
Sejlerskole  

• Status. 
Sejlerskolen reorganiseres og der er enighed blandt alle i sejlerskolen, at dette er 
en god ide. Det nye setup er dokumenteret i et selvstændigt dokument. 
Bådene i sejlerskolen er nu klubbåde, som vil kunne bookes af sejlere som ikke selv 
har både. (Der betales for dette) 
Der lægges op til at sejlerskolen også kan ske i private både. 

 



Sejlerskolen håndteres i en lukket Facebook gruppe. 
 
Kapsejladsskolen 
Her vil vi arbejde på at interesserede vil blive en del af dem dr sejler kapsejlads d.d. 
Det er et tilbud til sejlere som ikke har en båd. 
 
Salg af J80 – Der kommer en potentiel køber og ser på den, den 6/2. salgsprisen er 
sat til 130.000 og købt til 130.000 svenske kr. Der er købt nye sejl til den. 

 
Ramme for køb af 2 H-både – En er på hold til 35.000 (Kalvehave) En Elvstrømbåd 
og der er en til 40.000. Det er en Artekno fra 1984. (Svanemøllen). Begge både har 
en fin sejlgarderobe. Hvis der kan købes to ens typer både så vil dette være at 
foretrække, men ikke et must. 
 

  3. DAGSORDEN PUNKT 
 Forberedelse af generalforsamling: 
 

1. Kontingentsats for særlige frivillige e.g. instruktører. For at honorere de 
personer der har et undervisningsansvar der gør en ekstraordinær indsats 
 

2. Revision i henhold til vedtægter skal gøres mere klart e.g. mail fra Nina. Det 
giver ikke mening at regnskabet skal være revideret inden udgangen af februar. 
Det må være OK at der foreligger et revideret regnskab til den ordinære 
generalforsamling Punkt 14.2  

 
3. ændre paragraf 5 stk. 3 Den graduerede kontingentstruktur til at man betaler 

for ½ eller et helt år af gangen. Se tidligere formulering 
 

4. Få Jacob til at komme med sine betragtninger 
 

5. Dato for udsendelse af indkaldelse til generalforsamling er fremsendt og det er 
den 20/3 
 

6. Forslag skal fremsendes 3 uger inden afholdelsen 
 

 

  4. DAGSORDEN PUNKT 
Eliteprogram. Kommunen har kontaktet os med direkte opfordring til at indgå i 
programmet som er et Team Danmark program. Køge kommune er interesseret I at 
Sejlklubben indgår I dette samarbejde da Køge kommune gerne vil ind som en 

 



Team Danmark kommune. Køge vil fokusere på 5 idrætsgrene og sejlsport skulle 
gerne være en af disse. 
Dansk Sejlunion skal med ind over og de er 100% med, helt uforbeholdent. 
Køge kommune vil stå for at der kommer de faciliteret økonomi og setup der skal til 
Køge kommune vil indkalde til et møde med deltagere fra KJS og Dansk Sejlunion 

  5. DAGSORDEN PUNKT 
Søsportscenter – Bo gav en status Vi er 4 foreninger som gerne vil deltage, men 
skal vi afvente hvad der kommer til at ske mht. Kommunen / Team Danmark. 
Status for opstart af arbejdsgruppe for udvikling af de fysiske rammer på 
”jollepladsen” e.g. søsportscenter 
Bo vil skynde sig langsomt mht. Søsportscenteret. 

 

  6. DAGSORDEN PUNKT 
Der skal findes ”nogen” som kan/vil tage ansvar for Ribs, andet udstyr og 
jollepladsen mv. og have kompetence for dette. 
Vicky og Jens ”dribler” videre med dette. 

 

  7. DAGSORDEN PUNKT 
Eventuelt 
Vicky kan fremadrettet håndtere vores kalender. 
Hvis der er nogen som vil lægge tekst op på klubbens hjemmeside så kan Vicky 
også lægge dette op. 

 

 

 


